
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
24.04.2023 kl. 17- 19.30 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Rikke Dahl Jensen, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Jeanne Carstenschiold, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aya og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
 

 Afbud:  
Christina Rinaldo 
Bo Kristian Haue 
Søren Bache 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

- Skoleudviklingens samtalen form – udkast 
- Udkast til princip for mobiltelefoni 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Godkendt.  
 

 
 

Punkt 2 15 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/Jeanne/Elevråd 

Referat: 
Elevrådet: Det store elevråd har holdt møder med ”det lille elevråd”. Bolde har været til 
debat. Der afholdes snarest møde med ”det lille elevråd”, hvor der kommer en lille 
overraskelse til alle klasser.  



Elevrådet har holdt teambuilding. Elevrådet har handlet ind til, at der i denne uge 
bagers boller til alle klasser.  
 
Nyt fra lærerne: Der har været afholdt pædagogisk aften med fokus på 
verdensmålene. Eleverne på ottende og niende årgang havde inden aftenen haft 
workshop med henblik på, at kvalificere arbejdet med verdensmålene. Der afholdes 
snart verdensmålsmesse.  
Der er gang i planlægningen af afgangsprøverne. Der er gang i fagfordelingen. Vi har 
haft besøg af 70 elever med lærere fra Goteborg, og det var et vellykket besøg.  
Nyt fra KKFO: På fredag er der afslutning med tredjeklasserne, og der er gang i 
forberedelserne til at modtage 1. maj børnene.  

 
 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen/KKFO LL/JL/MU 

Skole og KKFO 
Personale - sygefravær 
Projekter 
 
Referat: 
Den grønnere skolegård sættes i gang lige om lidt.  
”Gifted children” kommer og laver oplæg for skolens lærere – og Heibergs og 
Strandvejens lærere er også inviterede.  
Afgangsprøverne er lige om hjørnet, og i dag er udtræksfagene blevet offentliggjort i 
klasserne.  
Prognosen for sygefraværet nærmer sig måltallet. Dvs det går den helt rigtige retning. 
 
Vi får lavet porten. Gårdmændene er på sagen.  
 
Fagfordelingen fylder en del i øjeblikket.  
 
Musiklokalet har fået en ansigtsløftning.  
Vi har haft spanske lærere på besøg som et led i deres studietur.  
 
 
Punkt 4 10 min 

O 
Nyt fra ad-hoc grupperne om principperne Alle 

Principper for digitale platforme og redskaber. 
Principper for arrangementer i skolen praktikker, lejrskole. 
Principper for skole-hjem 

Referat: 
Nyt fra Principper for digitale platforme og redskaber: Der har været afholdt møde, 
hvor forældrerepræsentanterne finder det bedst, at det er det pædagogiske 
personale, der kommer med et udkast. Dette besluttes.  
Udvalget har set på brugen af mobiltelefoner, hvilket drøftes under et andet punkt på 
mødet.  



 
Nyt fra Principper for arrangementer i skolen praktikker, lejrskole: Der har ikke været 
afholdt møde. Der aftales snarest et møde.  
 
Nyt fra Principper for skole-hjem: Den kommer på som et punkt på et kommende 
bestyrelsesmøde.  

 
 
 

Punkt 5 15 min.  
D/B 

Principper for mobiltelefoner på RG Ulla/Ellen/Simon 

Se vedhæftning 

Referat: 
Elevrådet kan godt se det fornuftige i at mobilen skal bruges mindre. Eleverne kan 
være nervøse for, at deres telefoner bliver væk eller stjålet i løbet af skoledagen. 
Udskolingen bruger deres telefoner som både ur og betalingsmiddel. Elevrådet 
foreslår på baggrund af deres drøftelse på sidste elevrådsmøde følgende:  
 
0.-6. Afleverer deres telefoner om morgenen og får dem efter skole.  
7.-9.: Vil gerne have deres telefoner i pauserne.  
 
Lærerne: Det opleves ikke som et problem ift at samle mobilerne ind.  
 
Lotte: Som skole anbefaler jeg, at mobilerne inddrages om morgenen, og udleveres til 
7.-9. i 12 pausen.  
 
Der kan også indskrives sanktionsmuligheder.  
Der skal indskrives forsikringsmæssige spørgsmål.  
Smart-ure kan indgå i princippet.  
 
Udkastet sendes sammen med dette referat til lærerne til kvalificering. Herefter går det 
tilbage i bestyrelsen.  
 
 

Punkt 6 15 min. 
D/B 

Skolebestyrelsen giver input til forpersonen 
omkring, hvilke emner og problemstillinger som 
har været vigtige for bestyrelsen det forgangene 
år. 

SP/Alle 
forældre 

. 
Referat: 
Emnerne og problemstillingerne samles ud fra bestyrelsens referater. Herudover er 
der en god og positiv udvikling på skolen, hvilket også skal fylde. Bestyrelsens 
synlighed , møder med kontaktforældrene og arbejde med principper bør også fylde.  
Lotte skriver ud til forældrene med advisering af mødet. Bestyrelsen udarbejder en 
dagsorden som offentliggøres sammen med adviseringen og tilmelding.  

 



 

Punkt 7 60 min. 
D 

Skoleudviklingssamtalens form  LL 

Se vedhæftede udkast – til diskussion og input 
Referat: 
 
På baggrund af inputs justeres udkastet. På den måde bliver dagsordenen til 
Skoleudviklingssamtalen justeret og mere sammenfattet.  
Simon, Christian, Ulla, Ellen og Mette deltager fra skolebestyrelsen. Mette og Simon 
bliver bestyrelsens talerør til samtalen.  

 
 

Punkt 9 5 min. 
 

Evt. SP 

 
Referat: 
 
Der bliver umiddelbart ikke afholdt loppemarked på Århusgade. Datoen for 
Randersgades Skoles loppemarked fastsættes til 3. juni. Simon udsender invitation.  
 
I KøbenhavnerLIv er der en artikel om Løgstørgade som der i spil til at blive inddraget 
til et fælles udeareal mellem skole og bydel.  
Forpersonerne fra Randergades Skole, Heiberg og Vibenhus sætter sig sammen og 
drøfter en sikker skolevej på Randersgade.  
 
Forpersonerne fra en række skoler vil sætte sig sammen og tage en drøftelse af 
skoledistrikterne.  
 
Der er fire elever fra ottende årgang, der skal være med til at lave en podcast om 
byens fortællinger i samarbejde med BUF.  
 
Randersgades Skole har indgået et eksklusivt samarbejde med  Østre Gasværk, hvor 
en elev fra ottende og en elev fra niende kan komme i erhvervspraktik og se de mange 
aspekter af liv og arbejde på Østre Gasværk.  
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe, der skal arbejde for fællessang for Østerbro i 
skolens skolegård.  
 
Der er samarbejde med Zoo og samarbejde med Teateret Hund.  
 

 
 

Punkt 10 10 min. 
B 

Datoer SP 

Kommende vigtige datoer:  
- Dialogmøde 22. maj fra 17-19 (Simon deltager) 



 
- Fælles forældremøde afholdes af bestyrelsen 25. maj 16.30-18 

 
- Datoer for forældrekaffe i skolegården:  

27.april Lotte, Mette, Søren 
9. maj Lotte, Ulla, Simon 
 
 

- Skoleudviklingssamtalen 21. juni 10-12 
- Indskrivningsmøder – kommende 0.klasser efterår 2023 
- Loppemarked afholdes lørdag den 3. juni. 10-14.00 

 
Næste bestyrelsesmøde afholdes 7. juni kl. 17.00.  

 


